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Jegyzőkönyv 
 
Készült 2012. június 18-án (hétfőn) 18.00 órakor a kosdi Polgármesteri Hivatal hivatalos 
helyiségében (2612 Kosd, Szent I. u. 2.) Kosd Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
rendkívüli testületi üléséről.  
 
Jelen vannak: Jelenléti ív szerint  
 
László Zoltán polgármester köszönti a megjelent képviselő-testületi tagokat. Megállapítja, 
hogy 6 fő képviselő részvételével a testületi ülés határozatképes.  
A rendkívüli testületi ülés megkezdése előtt átadja a szót Viczián András úrnak, aki a 
Táncsics utcai támfal terveit készítette. Kéri a képviselőket, hogy tegyék fel kérdéseiket, 
beszéljük meg, hogy a közbeszerzési eljárásnál a kötelező elemeken kívül, milyen 
szempontokat vegyen figyelembe a közbeszerzési eljárást bonyolító.  
  
Viczián András  
Az a kivitelező, aki vállalkozik erre, nagyon fontos kérdése, hogy alkalmas-e? Lehet, hogy az 
a drágább ami olcsóbbnak tűnik. Olyat választana, aki a 2 hónapos határidőbe belefér. Minden 
kivitelező jöhet, mindig ütemtervet kell kérni, ha nem tudja teljesíteni a kivitelező, akkor 
szerződést kell bontani vele. Ellenőrizze le a terveket, akár változtatni is lehet. Mindent le kell 
rögzíteni szerződéskötéskor.  
 
Bársony Csaba milyen referenciát érdemes kérni.  
 
Viczián András meg kell nézni, vannak e gépei, eszközei, hogyan fogja szervezni a 
kőszállítást. Fagyálló kőnek kell lenni. A patak környékén halmozná föl, onnan szállítaná.  
 
Horhi József elviekben nem nekünk kell, hanem a kivitelező fogja a beszerzést bonyolítani.  
A két hónapos határidővel kapcsolatban, 2012. 11.15. az utolsó mérföldkő. Hogyan fogjuk 
tudni ezt teljesíteni. Kell e pályázatot kiírni, közbeszereztetni kell –e?  
 
Viczián András ki kell függeszteni, meg kell hirdetni, ez egy hosszadalmas dolog. Három 
ajánlatnak lenni kell. Találni kell hármat, utána lehet versenyeztetni. Utána kell megnézni, 
hogy alkalmas e? Ütemtervet kell kérni, két hét alatt megoldható.  
 
Dobosné dr Varga Gabriella jegyző becsült érték alapján a Kbt. Harmadik része szerinti 
hirdetmény nélküli tárgyalásos közbeszerzési eljárást kellene lefolytatni. De felhívták a 
figyelmünket egy kivételre, - katasztrófák elleni védekezés vis major pályázatnál nem kell 
közbeszereztetni.  
 

Dr. Pécsi Kálmán példaként elmondja, hogy környezetünkben néhány utca már lecsúszott. 
Geotechnikai terv alapján építették újra. Ajánlja ezeket a kivitelezőket, akár a DMRV-től is 
meg lehet kérni, hogy kik a tervezők. Meghívásos tárgyalásra lát lehetőséget. Javasolja a 
térségünkben megfelelő referenciával rendelkező kivitelezők megkeresését.  

Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző el kell dönteni, ha szeretne közbeszereztetni a 
képviselő testület. A közbeszerzési eljárás hosszadalmasabb, költsége van, viszont biztosabb a 
jó kivitelező és a szabályos lebonyolítás.   
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Bársony Csaba a jogszabályokat figyelembe kell venni. Az OKFON munkájával nincs 
megelégedve.  

Viczián András akár 15 céget is meg lehet keresni meghívásos alapon. Meghívásos 
közbeszerzés is van.  

Horhi József az legyen leírva, hogy mi képviselők mi közül választhatunk. Kéri a 
jegyzőasszonyt.  
 
Bársony Csaba október 31-ével számoljuk, nem látja, hogy ne férne bele, a közbeszerzés 
elkerülését nem érdemes megjátszani.  
 
Horhi József ha nem közbeszereztetünk, 07. 1-vel kezdhetünk. Ha közbeszereztetünk, 07. 30-
a. El kell dönteni, hogy melyiket vállaljuk.  
 
Viczián András a költségvetés meg van, csak beárazni kell. A kivitelező egy hét alatt el tudja 
dönteni, hogy mit hogyan akar csinálni.  
 
Horhi József van helyi kivitelező, aki szeretne indulni? 
 
László Zoltán polgármester van olyan aki el vitt tervet. Minden vállalkozást felszólíthatunk. 
5 db kiviteli tervet rendelt, mindenkinek tudunk adni. A mai nap folyamán el kell dönteni, 
hogy milyen közbeszerzési eljárást indítunk. A Pécsi Kálmán által ajánlottakat is 
megvizsgálhatjuk.  
 
Bársony Csaba a közbeszerzést házon belül fogjuk lefolytatni? 
 
Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző hivatalos közbeszerzési tanácsadó céggel lehet, 
bekértünk 3 ajánlatot.  
 
Kurdi Ferenc alpolgármester ha közbeszerzéssel elcsúszik augusztus 1-ig, ha nem esik az 
eső, úgy tűnik, hogy ha közbeszereztetjük, akkor nem valószínű, hogy megvalósul a projekt. 
Nincs olyan ember, aki meg tudja mondani, hogy közbeszereztetni kell-e vagy sem? 
 
Horhi József legnagyobb problémának tartja, ha bejön 4-5 kivitelező és megtámadja, akkor 
fel lehet függeszteni az egészet?  
 
Viczián András egyéb helyzetbe igen, de itt vészhelyzet van. Ha kell ír egy statikai 
véleményt, amely szerint azonnal el kell kezdeni a munkákat, a veszély helyzet miatt.  
 
László Zoltán polgármester Pécsi Kálmán meghívásos ajánlatát tartja jónak. Az csak kettő 
hét.  
 
Bársony Csaba a meghívásos nem az, hogy csak azokat hívom meg, akiket akarok, az is 30 
nap? Ezeket tudni kellene. Ha a bíróság nem úgy ítélt, ahogy a közbeszerzési iroda mondta, 
akkor visszafizethetjük.  
 
Viczián András a közbeszerzésnél mindig a legolcsóbbat kell kiválasztani. Ez veszélyes.  
 
Dr. Pécsi Kálmán annyira spéci munka, nem sok ilyen cég lesz.  
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Bíber Kálmán miért június 18-án tartunk itt, amikor ez már tavaly ősszel tárgyaltuk. Az 
óvodánál is mindig az utolsó percekben döntöttünk. Hát olyan lett, amilyen, nehogy most is 
úgy járjunk. Az összes törvényes könnyítési lehetőséget használjuk ki. Ha meghívásos, akkor 
a holnapi nappal azonnal indítsuk. Közbeszereztessünk.  
 
Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző a friss Kbt.-be 122 § 3 bek. Felolvassa.  
 
Horhi József felolvassa, hogy a három ajánlat külön-külön mennyibe kerül.  
 
Viczián András olyan szerződést kell kötni, ha meghiúsul, akkor fizet. Az építőipart meg is 
kellene tisztítani.  
 
László Zoltán polgármester megköszöni Viczián András részvételét, elköszön.  
 
Megnyitja az ülést, a napirendeket mindenki megkapta. 1. napirendi pontot visszavonja, mert 
várunk egy papírt, ami alapján a következő ülésre a beszámolót és a jogi procedúrákat be 
tudjuk mutatni.  
A 3. Napirendi ponthoz Dr. Pécsi Kálmán kérelméhez meghívtuk a kérelmezőt, ezért kezdjük 
ezzel a napirendeket.  
 
Horhi József a most tárgyalt pontokat miért nem visszük végig, pontot kellene tenni a végére. 
Közbeszerzés, meghívásos kérdéseket döntsük el. Itt vannak az információk. A konkrét 
pályázatok részéről ez a legfontosabb.  
 
László Zoltán polgármester a 3. Napirendi pont után folytatjuk.  
 
A képviselő testület a fenti módosításokkal 6 igen egyhangú szavazattal elfogadja a 
napirendeket.  
 
László Zoltán polgármester a zárt ülés anyagával kezdünk. Zárt ülést rendel el.  
 
Folytatódik a nyílt ülés a második napirendi ponttal. 
2. Konkrét pályázatok meghatározása 
 
Horhi József nem javasolja a napirend tárgyalását. Ha a támfal megvalósul, 95 %-ra a 
pénzeszközöket lenullázzuk. Hiába nyer a pályázat, nincs miből finanszírozni.  
 
László Zoltán polgármester 25 % előleg lehívási kötelezettség van. A bűnmegelőzési 
pályázatot író cég vállalta, hogy mindent lebonyolít. Mindig csak az ő pénzük van benne. A 
bűnmegelőzés 40 millió forintos. Az óvodafejlesztési 1-100 millió között lehet.  
 
Bársony Csaba ezek a pályázatok 100 %-os állami finanszírozásúak. 1-1,5 éves átfutásról 
beszélünk. A pedagógusok képzését meg tudjuk finanszírozni. Az óvodából tudjuk a családi 
vetélkedőket finanszírozni. Marad 30 % eszközre. Ebbe nincs rizikó. Másik az 
iskolafejlesztés. 300 millió a vége. Ott a 25 %-ot le lehet hívni. Kérdés, hogy a pedagógusok 
mennyire hajlandók közreműködni. Van a tehetségfejlesztés. Ez energetikai pályázat önrészt 
kíván, a többi is ilyen típusú. Nemcsak finanszírozási, likviditási probléma sem lehet.  
 
László Zoltán polgármester a vidékfejlesztési pályázat az ígéretek szerint ki lesz írva 
szeptember hónapban. Ha a katolikus templom körül építendő támfalat megfűszerezzük 
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piactér, játszóeszköz kialakításával, és az egyház pályázik, akkor 100 % bruttóban 
finanszírozott, semmibe sem kerül nekünk. Elmondja a kialakítás tervezetét.  
 
Bársony Csaba a pályázat író céggel beszélt. Abba maradtunk, hogy az 1 éves díj 200 e Ft+ 
Áfa 100 eFt+ Áfa az óvoda, ha nem nyer  a 100 e Ft+ Áfát visszafizetik.  
 
László Zoltán polgármester kéri Csabától, hogy írják le a feltételeket.  
 
Kurdi Ferenc református templom beázik, lehetne e indulni?  
 
Bársony Csaba a másik pályázatban lehet. Még pályázhatunk az épületenergetikai 
fejlesztésre.  
 
László Zoltán polgármester várjuk az új feltételeket.  
 
A képviselő testület arról szavaz, hogy miben kívánnak indulni.  
 
Bársony Csaba elmondja, hogy az iskolaigazgató asszony az óvodafejlesztést támogatja, az 
iskolafejlesztésben, az iskolai tehetséggondozásban is kívánnak indulni. A két EMVA 
pályázaton a vidéki örökség megőrzése és a falumegújítási programok pályázatokon is 
kívánunk indulni.  
 
 
A képviselő testület 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.  
 
 
 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 
92/2012. (VI.18.) Kt. 

h a t á r o z a t a 
 

Pályázati lehetőségekről 
 

 
A képviselő-testület: A korábban eldöntött energetikai pályázaton (Iskola, Művelődési ház, 

Polgármesteri Hivatal) kívül az alábbi pályázati lehetőségeken kíván 
részt venni Kosd Község Önkormányzata.   
- Óvodafejlesztés 
- Iskolai tehetséggondozás 
- Vidéki örökség megőrzése 
- Falumegújítási programok 
 

Felelős: László Zoltán polgármester 
Határid ő: Azonnal 
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K.m.f. 
 

 
 
 László Zoltán  
                          polgármester  

 
 

Dobosné dr. Varga Gabriella 
                             jegyző 

 
 

Együd Sándorné  
jegyzőkönyvvezető 

 


